

The Civil Society Award 公民社会奖
Upholding Civil Rights, Opening Up Democratic Space
捍卫公民权益，开拓民主空间

The Civil Society Award 2022

Nomination Form (Organization)

开放提名 Call for Nominations
7th August 2022-30th September 2022

主办单位/Organizer : 吉隆坡暨雪兰莪中华大会堂
The Kuala Lumpur & Selangor Chinese Assembly Hall
地址/Add : 1, Jalan Maharajalela, 50150, Kuala Lumpur.
电话/Tel : 03-2274 6645
电邮/Email : secretariat@klscah.org.my
网站/Website : www.klscah.org.my

务必以英文/马来文填写 Please fill in English or Bahasa Melayu

请在截止日期前，将表格邮寄或亲手或通过电子邮件提交。
Please return the nomination form before the closing date, by sending in or hand delivery to the address above or via email.

欢迎自行复印 Free to photocopy

The Civil Society Award 公民社会奖

Upholding Civil Rights, Opening Up Democratic Space

捍卫公民权益，开拓民主空间

The Civil Society Award Nomination Form (Organization)

I / Our organization, would like to nominate

(nominee)

as the winner of the 2022 Civil Society Award.

A. Particulars of Nominee:

Name of organization	
Date of Establishment	
Address	
Website	
Email	
Tel and Fax	Tel: _____ Fax: _____

B. Particulars of Nominator:

Name/Name of Organization	
Address	
Email	
Tel and Fax	Tel: _____ Fax: _____

Signature and stamp of nominator:

Date: _____

The Civil Society Award 公民社会奖

Upholding Civil Rights, Opening Up Democratic Space

捍卫公民权益，开拓民主空间

The nominator is required to fill in the questionnaire below (or interview by the selection committee) so that the selection committee has a better understanding about the nominee.

1. Please describe the nominee's participation in the field of human rights, democracy, freedom, and civil society organizations, public issues, etc that contributes to social advancement.
2. Please explain your relationship with the nominee (eg. work partners, professional colleagues, personal friends). How long have you known the nominee? How deep is your understanding about the nominee? What leadership qualities does the nominee possess? Is the nominee generally recognized as a role model in society? What are the factors that motivate the nominee to participate in social works? Where are his/her beliefs and conviction rooted in?
3. What activities has the nominee led or initiated? Please list them out in detail and explain the specific achievements. What obstacles does the nominee face and what are his/her sacrifices?
4. What are the contribution and achievements of nominee? Has s/he received any award?
5. What are the fields of the nominee's activism? What is his/her impact on society, the country and the region? What is the vision of the nominee? Has s/he any plan to strengthen civil society?
6. Please give two organizations that are familiar with the nominee and which the selection committee may consult for further understanding.

The Civil Society Award 公民社会奖

Upholding Civil Rights, Opening Up Democratic Space 捍卫公民权益，开拓民主空间

(供参考)

提名人须填写以下问题，以便让遴选委员会对被提名者有更深入的了解。

1. 请叙述有关被提名者的事迹，说明其与人权、民主、自由、法治、公民结社、公共事务参与等有关推动社会进步开放事务的关联。
2. 请说明你与被提名者的关系（例如：工作伙伴、专业同行、个人友谊）。你认识被提名者有多久，程度有多深？被提名者有什么领导特质？被提名者被普遍认为是社会的楷模或典范吗？是什么因素激发被提名者投入其社会工作，其仰赖的信念或价值源自何方？
3. 被提名者曾经领导或参与推动什么活动，请详细列出，并说明其具体成果。被提名者曾经遇到什么障碍，是否付上任何代价？
4. 被提名者有什么贡献或功绩？是否曾经获得其他奖项？
5. 被提名者活跃的范围为何？其对社会、国家、本区域的影响为何？被提名者有什么远景，有什么计划推动公民社会的成长？
6. 请提供两个熟悉被提名者的个人或组织，以便遴选委员会进一步了解被提名者。